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با کسب امتياز 9۸.5 از 100 ؛
خوزستان در برگزاري جلسات اول شد!

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری خوزستان با اشاره 
به اهمیت جلسه شورای گفت وگوی دولت با بخش خصوصی، 
گفت: در این زمینه خوزستان با کسب ۹۸.۵ از ۱۰۰ امتیاز رتبه 
نخست را به دست آورد. نورا... حسن زاده در خصوص شورای 
گفت وگوی دولت و بخش خصوصی، بیان کرد: جلسه شورای 
گفت وگوی دولت با بخش خصوصی یکی از جلسات مهمی 

است که در استان و کشور برگزار می شود.
وی با تأکید بر اینکه این جلسات در استان خوزستان با اتاق 
بازرگاني، صنعت، معدن و کشاورزی اهواز است که به طور 
»شهلا  توسط  راستا  این  در  افزود:  می شوند،  برگزار  مستمر 
عموری« دبیر شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی 
گرفت.معاون  صورت  خوبی  خیلی  پیگیری های  خوزستان 
هماهنگی امور اقتصادی استانداری خوزستان در ادامه گفت: در 
این جلسات دستگاه های مختلف حضور داشته اند و پاسخگوی 
سوالات بوده اند؛ همچنین موضوعاتی که در این جلسات مطرح 
ارائه شده و در حوزه  می شوند، به صورت گزارش به تهران 

معاونت اقتصادی و توسعه منطقه کشور بررسی شده است.
به  خوزستان  استان  زمینه  این  در  کرد:  تصریح  حسن زاده 
همراه استان اصفهان با کسب ۹۸.۵ از ۱۰۰ امتیاز توانستند 
که رتبه های نخست را به دست آورند که این امر نشان دهنده 
آن است که یک کار منسجمی در این خصوص انجام می شود.

 
رئيس دانشگاه علوم پزشکی اهواز :

شب یلدا باید در خانه بمانیم
رئیس دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز در خصوص 
نحوه اعمال محدودیت های تردد در شب یلدا گفت: این نگرانی 
وجود دارد که مبادا تعطیلی کسبه در ساعت ۱۸ در آستانه شب 
یلدا، موجب ایجاد فرصت بیشتر برای حضور مردم در منازل 

یکدیگر شود.
دکتر فرهاد ابول نژادیان، با اشاره به در پیش بودن شب یلدا، 
اظهار کرد: در این زمینه باید فرهنگ سازی و اطلاع رسانی شود 
تا آخرین یلدای قرن  را در خانه خود بمانیم و هشتگ و کمپین 

"آخرین یلدای قرن  را در خانه خود بمانیم" را راه بیاندازیم.
وی بیان کرد: اگر پدربزرگ ها و مادربزرگ هایمان را دوست 
داریم و می خواهیم سال آینده در کنارمان باشند، باید امسال در 

خانه خود بمانیم و به خانه آن ها نرویم.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز در خصوص 
یلدا،  شب  آستانه  در  کسبه  فعالیت  ساعات  کاهش  احتمال 
تصریح کرد: احتمالا ستاد ملی مقابله با کرونا در روز شنبه 
هفته آینده اعمال محدودیت را اعلام کند اما در این خصوص، 

سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا اطلاع رسانی خواهد کرد.
ابول نژادیان گفت: در این خصوص، وزارت بهداشت پیشنهادهای 
خود را به کمیته امنیتی انتظامی ارائه داده است و مقرر شده که 

همه جوانب سنجیده شود و پس از آن، تصمیم گیری شود.
وی افزود: این نگرانی وجود دارد که مبادا تعطیلی کسبه در 
ایجاد فرصت بیشتر  یلدا، موجب  ساعت ۱۸ در آستانه شب 
برای حضور مردم در منازل یکدیگر شود بنابراین اگر قرار است 
تعطیلی اعمال شود همراه با اعمال محدودیت تردد خواهد بود.

رئيس آموزش و پرورش استثنایی خوزستان :
 8 پروژه آموزشی در حال اجراست

رئیس آموزش و پرورش استثنایی خوزستان از بهره برداری از 
هشت فضای آموزشی و ورزشی ویژه دانش آموزان استثنایی تا 

پایان سال تحصیلی ۱۳۹۹-۱۴۰۰ خبر داد.
و  آموزش  سازمان  که  شد  مقرر  کرد:  اظهار  ممبینی،  علی 
پرورش استثنایی دو فضای آموزشی در شهرستان های محروم 
خوزستان احداث کند که پس از مشخص شدن مکان دقیق 
ساخت مدرسه، عملیات اجرایی احداث مدارس آغاز خواهد شد.

وی با اشاره به در دست ساخت بودن چند فضای آموزشی، 
افزود: یک مدرسه استثنایی در شهرستان باوی و یک مدرسه 
نیز در شهرستان کارون در حال ساخت است و طبق تعهد 
به  جاری  تحصیلی  سال  پایان  تا  مدارس  نوسازی  اداره کل 
بهره برداری خواهند رسید. همچنین یک سالن ورزشی ویژه 
دانش آموزان استثنایی در شهرستان بهبهان در حال ساخت 

است که تا پایان آذر ماه به بهره برداری می رسد.
رئیس آموزش و پرورش استثنایی خوزستان با اشاره به پیشرفت 
۵۰ درصدی دو مدرسه در آبادان و اهواز، بیان کرد: به نظر 
می رسد این مدارس نیز تا پیش از آغاز سال تحصیلی آینده 
در اختیار دانش آموزان خواهد بود. علاوه بر این در شهرستان 
ماهشهر نیز یک مدرسه سه کلاسه در حال ساخت است و تا 

۱۰ روز آینده به بهره برداری می رسد.
پروژه  می توان گفت هشت  در کل  پایان گفت:  در  ممبینی 
آموزشی و ورزشی در حال اجرا داریم که تا پایان سال تحصیلی 

۱۳۹۹-۱۴۰۰ در اختیار دانش آموزان استثنایی قرار می گیرند.

با مرکزیت شهر الوان ؛
کرخه شهرستان شد

به  را  الوان  با مرکزیت شهر  وزیران شهرستان کرخه  هیات 
عنوان بیست و هشتمین شهرستان خوزستان تصویب کرد.

شهرستان کرخه با مصوبه اخیر هیات دولت و ابلاغ معاون اول 
رییس جمهوری بخشهایی از شهرستان شوش به طور رسمی 
جدا شده و به عنوان شهرستان مستقل تصویب با نام کرخه 
به جمع شهرستانهای استان اضافه تا تعداد شهرستانهای این 

استان به ۲۸  افزایش یابد.
بر اساس این مصوبه شهرستان کرخه متشکل از ۲ بخش 

مرکزی و "شاوور" خواهد بود.
پیش از این ناظم ثبوتی مدیرکل سیاسی، تقسیمات کشوری 
و انتخابات استانداری خوزستان با اشاره به تصویب شهرستان 
کرخه در هیات دولت، گفته بود تاسیس شهرستان کرخه هنوز 

به استانداری خوزستان ابلاغ نشده است.
حوزه  کشور  وزارت  کشوری  تقسیمات  تعریف  اساس  بر 
استحفاظی شهرستان کرخه با انضمام حدود ۶۵ روستا ۸۰هزار 

نفر جمعیت دارد.
رودخانه معروف کرخه از کنار بسیاری از روستاهای منطقه و 

شهر الوان عبور می کند.
به  ایذه  توابع  از  دهدز  بخش  ارتقای  پرونده  می شود  گفته 
مراحل  کردن  در حال طی  و  اقدام  در دست  نیز  شهرستان 

تکمیلی و تصویب در هیات دولت است.

مدیر درمان تامين اجتماعی خوزستان :
بیمارستان دزفول امسال افتتاح می شود

دکتر جلیلی مدیر درمان تامین اجتماعی خوزستان میزبان آوایی 
نماینده مردم دزفول، فرماندار و اعضای شورای شهرستان دزفول 
بود. در این دیدار تسریع در انجام آخرین اقدامات لازم برای راه 
اندازی بیمارستان ۹۶ تختخوابی تامین اجتماعی مورد تاکید و 

تبادل نظر قرارگرفت.
دکتر جلیلی گفت: بیمارستان دزفول ۹۸ درصد پیشرفت فیزیکی 
داشته و پروژه از نظر ساخت و ساز به پایان رسیده است و با  
محوطه سازی، نصب تجهیزات خریداری تا انتهای بهمن یا 

اوایل اسفند این بیمارستان افتتاح و به بهره برداری می رسد. 
وی افزود: این بیمارستان با توجه به پتانسیلی که دارد می تواند 

شهرهای شمالی خوزستان را نیز  پوشش بدهد.
دکتر جلیلی اظهار داشت: این جلسه پیرو دیدار چند روز پیش 
با مدیرعامل سازمان برگزارشد و هدف آن تسریع در تجهیز و 

خدمت رسانی به بیمه شدگان تامین اجتماعی است.
تجهیزات  نصب  و  تهیه  وضعیت  آخرین  خصوص  در  وی 
بیمارستان گفت:  تعدادی از تجهیزات وارد شده و مابقی نیز 
از تهران در حال ارسال  است. نیروی انسانی هم در آزمونی 
که در تاریخ ۲۱ شهریور برگزار شد مشخص گردیده و به زودی 
آوایی  این جلسه  برگزار و جذب می شوند. در  آنها  مصاحبه 
نماینده مردم  شهرستان دزفول در مجلس شورای اسلامی 
ضمن اعلام رضایت از روند پیشرفت ساخت و تجهیز بیمارستان 
۹۶ تختخوابی تامین اجتماعی دزفول گفت: تاکنون دکتر جلیلی  
با ما و مسئولان شهرستان همکاری خوبی داشته اند و ریاست 
محترم سازمان تامین اجتماعی دکتر سالاری نیز در جلسه ای 
که هفته گذشته با ایشان داشتیم دستوراتی دادند که ما بتوانیم تا 

قبل از پایان سال ۹۹  مشکلات   موجود را حل کنیم.
 

محمدامين حبيبی :
کار گروه اسلامی شدن دانشگاه
 علوم پزشکی اهواز تشکیل شد

نخستین جلسه کارگروه اسلامی شدن دانشگاه علوم پزشکی 
جندی شاپور اهواز دیروز با حضور مدیران این دانشگاه برگزار 
دانشگاه  اسلامی شدن  کارگروه  دبیر  حبیبی،  شد.محمدامین 
علوم پزشکی جندی شاپور اهواز با بیان اینکه سند اسلامی 
شدن دانشگاه ها از سال ۹۲ به همه دانشگاه ها ابلاغ شده است، 
گفت: دیروز نخستین جلسه کارگروه اسلامی شدن دانشگاه 
علوم پزشکی جندی شاپور اهواز با حضور مدیران دانشگاه در 
دارو،  و  غذا  درمان،  پشتیبانی،  فرهنگی،  آموزشی،  حوزه های 

پژوهشی و بهداشت برگزار شد.
وی با بیان اینکه فرهنگ سازی سند اسلامی شدن دانشگاه ها 
نیازمند گذشت زمان و حرکت آرام است، افزود: سند اسلامی 
شدن دانشگاه ها در چهار حوزه فرهنگی ـ تربیتی، آموزشی، 

پژوهشی و مدیریتی تدوین شده است.
 

به دليل عدم پرداخت حقوق هاي معوقه ؛
کارگران شهرداری خرمشهر تجمع کردند

بیش از ۵۰ نفر از کارگران خدمات شهری و فضای سبز خرمشهر 
در اعتراض به آنچه که تعویق سه ماهه در پرداخت حقوق و 
دستمزد خود بیان کردند دیروز در مقابل ساختمان فرمانداری 
این شهرستان تجمع کردند.کارگران شهرداری خرمشهر بیان 
کردند: بیشتر کارگران شهرداری خرمشهر برای تامین هزینه 
زندگی با مشکل روبه رو هستند و حدود سه ماه است حقوق و 
مطالبات خود را دریافت نکردند.آنها می گویند: در وضعیت کنونی 
گرانی بازار و وضعیت کرونایی، بدون حقوق و نداشتن بیمه برای 
درمان خانواده خود با مشکل روبه رو هستیم.شهردار خرمشهر 
گفت: مطالبات سه ماه این کارگران مربوط به ماه های گذشته 
و پیش از حضورم در شهرداری خرمشهر است.منصور علوانی 
شمار کارکنان شهرداری را بیش از یکهزار نفر اعلام کرد و افزود: 
ماهانه ۷۰ میلیارد ریال حقوق و دستمزد غیر از حق بیمه باید به 
کارگران و کارکنان شهرداری پرداخت شود که این میزان هزینه 

با درآمدهای این شهرداری همخوانی ندارد.
وی درآمد ماهیانه شهرداری از ارزش افزوده و جاری را بین ۳۰ 
تا ۳۵ میلیارد ریال بیان کرد و بیان کرد: هم اکنون ۶۵ درصد 
حقوق آبان و ۳۰ درصد حقوق آذر پرداخت شده و بقیه حقوق 

کارگران تا پنجم یا ششم دی ماه پرداخت خواهد شد.
 

با حضور علی قلعه نوی ؛
آیین تکریم مدیرعامل سابق فولاد 

خوزستان برگزار شد
آیین تکریم مدیرعامل سابق شرکت فولاد خوزستان با حضور 
علی قلعه نوی مدیرعامل، رییس و اعضای هیات مدیره، معاونان 
طاهری  شد.رضا  انجام  خوزستان  فولاد  شرکت  مدیران  و 
رییس هیات مدیره در ابتدای این مراسم اظهار داشت: دغدغه 
سهامداران و هیات مدیره فولاد خوزستان، اشتغال، توسعه و 
پیشرفت استان خوزستان در کنار تامین رفاه کارکنان است. 
با  اهداف مجموعه فولاد خوزستان،  به  بدون شک دستیابی 
سخت  کوشی کارکنان و تلاش راهبردی مدیران میسر می شود.

مثبت  آثار  گفت:  خود  از سخنان  دیگری  بخش  در  طاهری 
فعالیت های این مجموعه در جای جای استان خوزستان مشهود 
است و هر کجا که پای بگذارید، فعالیت  های عمرانی، آموزشی 
و فرهنگی این مجموعه عظیم قابل رویت است. فولاد خوزستان 
به عنوان دومین قطب تولید فولاد کشور، همواره در مسیر توسعه 
و خدمت  رسانی به جامعه گام برمی دارد.رییس هیات مدیره فولاد 
خوزستان حرکت به سمت ایجاد شرکت  های اقماری و تعریف 
و تکمیل پروژه ها را دو هدف اصلی مجموعه فولاد خوزستان 
دانست و افزود: محصولات شرکت فولاد خوزستان از کیفیت 
جهانی برخوردار است. حضور فعال در بازارهای جهانی و رغبت 
مشتریان بین المللی به تولیدات این مجموعه، نقطه ی عطفی 
برای فولاد خوزستان به شمار می آید. لیکن اتفاق نظر هیات 
مدیره، حرکت به سمت ایجاد شرکت  های اقماری و تعریف 
و تکمیل پروژه  ها است. طاهری در پایان سخنان خود ضمن 
آروزی موفقیت برای مدیرعامل پیشین فولاد خوزستان، گفت: 
در زمان مدیریت مهندس محمدی، شرکت فولاد خوزستان به 
موفقیت  های بسیاری دست پیدا کرد. دستیابی به اهداف تولیدی، 
رضایت  مندی کارکنان و گام برداشتن در جهت مصوبات هیات 
مدیره از جمله مهم  ترین آثاری است که مدیرعامل پیشین از 

خود به جای گذاشتند.

مدیر عامل سازمان آب و برق خوزستان :

مجوز پرورش ماهی در قفس براي يكي از سدها صادر شده است

رئيس مرکز بهداشت غرب اهواز :

 نگران شب يلدا هستيم 

رئيس سازمان صمت خوزستان :  وزن كيسه هاي برنج واقعي نيست

جمعی از اساتيد دانشگاه چمران اهواز خطاب به استاندار خوزستان :

بودجه مهار ريزگردها را شفاف اعلام كنيد

مدیر عامل سازمان آب و برق خوزستان با اشاره 
به نهایی نشدن مطالعات پرورش ماهی در قفس 
مجوز  گفت:  استان  این  سدهای  مخازن  در 
به  مارون  در سد  فقط  در قفس،  ماهی  پرورش 

صورت آزمایشی صادر شده است.
فرهاد ایزدجو بیان کرد: اگر چه پرورش ماهی در 
قفس در مخزن سدها دارای مزایای اقتصادی و 
اشتغال زایی است اما با توجه به اینکه این طرح 
در کشور سابقه طولانی ندارد و تبعات آن هنوز 
به طور کامل بررسی نشده و اثرات آن بر روی 
به  نیاز  نیست،  مشخص  کامل  بطور  آبی  منابع 
این اساس اجرای  بر  مطالعات همه جانبه دارد؛ 
این طرح در سدهایی که مصرف آب شرب دارند 
شرب  مصرف  که  سدهایی  در  و  است  ممنوع 
تصمیم گیری  مطالعات  اتمام  از  پس  نیز  ندارند 

نهایی صورت می گیرد.
پروری  آبزی  پژوهشکده  اکنون  هم  افزود:  وی 
و  آب  سازمان  مشاور  عنوان  به  کشور  جنوب 
در  ماهی  پرورش  روی  بر  مطالعه  در حال  برق 
قفس در مخازن سدها است که این تحقیقات در 

مراحل ابتدایی کار است.
ایزدجو اضافه کرد: از میان سدهایی که مصرف 
برای  جره  و  مارون  سدهای  ندارند،  شرب  آب 
شرکت  هماهنگی  با  قفس  در  ماهی  پرورش 
مجوز  شدند؛  انتخاب  ایران  آب  منابع  مدیریت 
در  تن  هزار  یک  تولید  برای  طرح  این  اجرای 
مخزن سد مارون به صورت آزمایشي صادر شده 
ضوابط  تایید  و  نتایج  مطلوبیت  صورت  در  که 
در  ظرفیت  این  مخزن،  زیستی  محیط  و  کیفی 

سال های بعد قابل افزایش است.
مخزن  آب  کیفی  مشکلات  به  اشاره  با  ایزدجو 
سد جره بیان کرد: کیفیت آب این سد به دلیل 
دارای  سازندها  نوع  و  شناسی  زمین  لایه های 

سولفات بیشتری نسبت به سدهای دیگر است، 
موجود  وضع  با  و  کیفی  نظر  از  دلیل  همین  به 
برای آب شرب مناسب نیست و استفاده آن برای 
تغییرات  به  توجه  با  طرفی  از  است؛  کشاورزی 
حداقل  حجم  نداشتن  و  دریاچه  آب  حجم  زیاد 
کافی در تابستان، احتمال افزایش آلودگی در این 

سد زیاد است.
وی ادامه داد: در سد جره از نظر مقررات، پرورش 
مشاور  پیشنهاد  اما  ندارد  منعی  قفس  در  ماهی 
تاثیر  به  توجه  با  که  بوده  ماهی  تن  تولید ۲۰۰ 
توجیه  بودن  اشتغال زایی و ضعیف  در  آن  ناچیز 
این سد  در  پایلوت  اجرای  امکان  آن،  اقتصادی 

در حال بررسی بیشتر است.
سد  همچون  دیگر  سدهای  در  افزود:  ایزدجو 
گتوند  مسجدسلیمان،  عباسپور،  شهید  کارون۳، 
توجه  با  دارند،  شرب  آب  مصارف  که  کرخه  و 
ماهی  پرورش  آلودگی  ابعاد  نبودن  مشخص  به 
این  برای  مجوز  امکان صدور  اکنون  قفس،  در 

طرح وجود ندارد.
 ۳ کارون  سد  برای  پیشنهاداتی  وی،  گفته  به 

اما این سد قرار است محل سامانه  مطرح شده 
آب شرب شمال شرق خوزستان باشد، به همین 
مجوزی  آلودگی  امکان  گرفتن  نظر  در  با  دلیل 

برای آن صادر نشده است.
افزود:  خوزستان  برق  و  آب  سازمان  مدیرعامل 
وزارت نیرو برای صدور مجوز پرورش ماهی در 
دارند  شرب  آب  مصرف  که  سدهایی  در  قفس 
و  بهداشت  وزارت  دامپزشکی کشور،  با سازمان 
مکاتباتی  کشور  زیست  محیط  حفاظت  سازمان 
انجام داده و از آنها نظرخواهی کرده اما تاکنون 
این  تایید  صورت  در  است،  نشده  داده  پاسخی 
سازمان ها می توان درباره نحوه مطالعه و آزمایش 

در این سدها تصمیم گیری کرد.
بدون مطالعه کافی نمی توان  اینکه  بیان  با  وی 
سوی  از  گفت:  کرد،  رد  را  توسعه  فرصت های 
دیگر صدور هرگونه مجوز شامل توقف، ادامه و 
یا توسعه در مخزن سدها به صورت تدریجی و 
مشروط به نتایج پایش های کیفی برای تضمین 
کنترل آلودگی  خواهد بود؛ حساسیت و دقت در 
صدور مجوز پرورش ماهی در قفس در مخازن 

است که هیچگونه مخاطره ای  این  برای  سدها 
برای آب شرب شهروندان ایجاد نشود.

به  سال  دو  حداقل  مطالعات  داد:  ادامه  ایزدجو 
طول می انجامد چون حداقل یک تا دو سال باید 
شاخص های کیفی آب آمار برداری و پایش شود.

وی افزود: همه تصمیمات مرتبط با این موضوع 
در کارگروه استانی متشکل از ادارات کل مربوطه 
شامل حفاظت محیط زیست، شیلات و سازمان 
این  نخبگان  و  اساتید  نظر  زیر  و  برق  و  آب 

صنعت انجام می شود.
ایزدجو اضافه کرد: باتوجه به فشار مضاعفی که 
سال  در  شده،  وارد  مردم  به  اخیر  سال های  در 
تولید  جهش  سال  رهبری،  فرمایش  به  که   ۹۹
خوزستان  برق  و  آب  سازمان  شده،  نامگذاری 
پایدار  توسعه  اصول  حفظ  با  که  می کند  تلاش 
راستای  در  نهادها  سایر  با  را  همکاری  نهایت 
تولید و اشتغال پایدار داشته باشد، اما صیانت و 
حفظ منابع آب و رعایت اصول توسعه پایدار خط 
آن  از  نمی توانیم  وجه  هیچ  به  که  ماست  قرمز 
عدول کنیم. بر اساس گزارش رسانه ها، پیش از 
این پرورش ماهی در قفس در سد کارون ۴ در 

بالادست خوزستان اجرا شده است.
طرح های  و  استانداردها  دفتر  مدیرکل  عبادی 
بود:  نیرو در سال ۹۷ گفته  آبفای وزارت  و  آب 
اجرای طرح پرورش  ماهی در مخازن سدها به 
ویژه سدهای با هدف تامین شرب به  لحاظ تاثیر 
منفی بر شرایط کیفی ممنوع است و تاکنون هیچ 
مجوزی به هیچکدام از سدهای تامین کننده آب 

شرب در سطح کشور داده نشده است.
وی ایجاد آلودگی توسط ماهی ها و مغذی شدن 
مخزن سد بر اثر مواد خوراکی و در نتیجه افت 
وزارت  ندادن مجوز  را عمده  دلایل  کیفیت آب 

نیرو به این طرح ها بیان کرده است.

در  جمعی  دسته  محفل های  اهواز  غرب  بهداشت  مرکز  رئیس 
شرایط فعلی به هر بهانه ای از جمله شب یلدا، دست و پنجه نرم 
و  اگر دورهمی ها  است، گفت:  ویروس کرونا  و  بیماری  با  کردن 
شب نشینی ها شکل بگیرند قطعا ۱۴ روز بعد علائم خود را نشان 
روبه رو  مراجعه کنندگان  سیل  با  ما  بیمارستان های  و  داد  خواهد 
آخرین  به  اشاره  با  احمدی بلوطکی  مهران  دکتر  شد.  خواهند 
کرد:  اظهار  اهواز  شهر  نارنجی  وضعیت  و  کرونا  شیوع  وضعیت 
سایر  و  مردم  با همراهی  ایجاد شده،  به محدودیت های  توجه  با 
این  اما  می بریم  سر  به  پایدار  و  نسبی  وضعیت  در  دستگاه ها، 
وضعیت پایدار فعلی، شکننده است. وی افزود: با آغاز فصل سرما و 
سردتر شدن هوا، امکان تشدید بیماری های ویروسی فصلی وجود 
دارد و هر تجمع نیز موجب انتشار بیشتر ویروس می شود و بنابراین 
بازارچه های  فعالیت  و  خانوادگی  دورهمی های  و  نشست  هرگونه 
محلی می تواند این وضعیت نسبی فعلی را به خطر بیندازد و باعث 

نگرانی کادر درمان شود.
تشدید  از  نگرانی  به  اشاره  با  اهواز  غرب  بهداشت  مرکز  رئیس 
انتشار ویروس در دورهمی های شب یلدا گفت: عامل بیش از ۵۰ 
درصد از موارد ابتلا در پیک اول و پیک دوم کرونا، نشست ها و 
محفل های خانوادگی بوده و بنابراین انتظار می رود که مردم، شب 

یلدا را به صورت مجازی برگزار کنند.
وی افزود: محفل های دسته جمعی در شرایط فعلی به هر بهانه ای 
از جمله شب یلدا، دست و پنجه نرم کردن با بیماری و ویروس 
قطعا  بگیرند  شکل  شب نشینی ها  و  دورهمی ها  اگر  است؛  کرونا 
ما  بیمارستان های  و  داد  نشان خواهد  را  بعد علائم خود  روز   ۱۴
باعث  موضوع  این  شد؛  خواهند  روبه رو  مراجعه کنندگان  سیل  با 
نگرانی ما شده است. احمدی بلوطکی بیان کرد: اکنون همه نگرانی 
ما در خصوص شب یلدا است؛ اگر مردم دورهمی های خانوادگی 
و شب نشینی ها و جلسات خانوادگی را به صورت مجازی برگزار 
کنند و این اجازه را بدهند که وضعیت پایدار فعلی تداوم پیدا کند، 
ناکرده  این صورت، خدای  غیر  در  اما  کنترل خواهد شد  بیماری 
نگرانی های ما در خصوص تشدید ابتلا و بالا رفتن آمار فوتی ها، 

شادی های ما را به عزا تبدیل می کند.
آستانه  در  بازارچه ها  شلوغی  و  فعالیت  وضعیت  به  اشاره  با  وی 
انتظار  اصناف  و  محلی  بازارچه های  کسبه  از  گفت:  مناسبت ها 
پروتکل های  رعایت  با  که  بکنند  را  خود  تمام تلاش  که  می رود 
بازارچه ها  ثبات نسبی که در  ایام پیش رو، وضعیت  بهداشتی در 

برقرار است همچنان تداوم یابد.
و  بی احتیاطی  یک  افزود:  اهواز  غرب  بهداشت  مرکز  رئیس 

ثبات  و  می شود  بیماری  این  مجدد  تشدید  باعث  سهل انگاری 
نسبی را می شکند. امید است که تجربه موفق و همراهی مردم در 
هفته های گذشته همچنان ادامه یابد؛ خود مردم نیز می دانند که 

نتیجه آن همراهی باعث شرایط پایدار فعلی شده است.
وی بیان کرد: در ماه های گذشته در غرب اهواز، روزانه هر مرکز 
اما  داشت  مراجعه کننده   ۱۵۰ از  بیش  کرونا  سرپایی  نمونه گیری 
اکنون در بعضی روزها حتی پنج مراجعه کننده نیز نداریم که باعث 
خوشحالی است و نشان دهنده رعایت دستورالعمل های بهداشتی از 

سوی مردم است.

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت خوزستان گفت: قوه قضاییه 
و دادستانی برای برخورد با گرانفروشی، احتکار و تخلف اصناف در 

بازار ورود کنند.
در  خوزستان  بازار  تنظیم  ستاد  نشست  در  نظری  امیرحسین   
مواردی  در  متاسفانه  کرد:  بیان  استان  صمت  سازمان  سرسرای 
بازرسان این سازمان در زمان بازرسی و یا برخورد با متخلفان مورد 
برخورد ناشایست قرار می گیرند به همین دلیل از قوه قضاییه و 
دادستانی درخواست داریم برای برخورد با متخلفان ورود کنند تا با 

جدیب بیشتری با متخلفان برخورد شود.
* فروش برنج به صورت وزنی

حق  در  اجحاف  هرگونه  از  جلوگیری  برای  گفت:  همچنین  وی 
مصرف کننده و یا عامل فروش، از این پس خرید و فروش برنج 
کیسه ای به عاملان و مصرف کنندگان باید با احتساب وزن کیسه 

برنج و نه به صورت کیسه ای باشد.

از این خرید و فروش برنج بر اساس کیسه  ادامه داد: پیش  وی 
انجام می گرفت اما در مواردی میزان وزن برنج با وزن درج شده 
بر روی کیسه همخوانی ندارد به همین دلیل این تصمیم در ستاد 

تنظیم بازار کشور گرفته شده است.
نظری افزود: موارد مختلفی در کاهش وزن و حجم برنج از جمله 

شرایط آب و هوایی تاثیرگذار است به همین دلیل برای جلوگیری 
باید خرید و فروش برنج بر اساس وزن کیسه  از هرگونه تخلف 
انجام شود.رئیس گروه اقتصادی اداره کل هماهنگی امور اقتصادی 
استانداری خوزستان نیز در این نشست گفت: طبق اعلام وزارت 
صمت خرید و عرضه میوه عید نوروز امسال از سازمان صمت به 

سازمان جهاد کشاورزی محول می شود.
به  نامه ای که  وزارتخانه در  این  بیان کرد:  امین مکوندی  محمد 
شدن  مشخص  درخواست  کرده  ارسال  استان  بازار  تنظیم  ستاد 
آسیب ها و قوت های اجرای طرح تنظیم بازار میوه ایام پایان سال 

را داشته است.
وی با بیان اینکه در این نامه آمده است که میزان نیاز استان اعلام 
شود و اینکه آیا موافق اجرای این طرح به صورت متمرکز و ملی 
هستند یا خیر افزود: وزارت کشور نیز در نامه ای اعلام کرده که 

هر چه زودتر میزان میوه مورد نیاز عید را اعلام کنیم .

به  ای  نامه  در  اهواز  چمران  شهید  دانشگاه  اساتید  از  جمعی 
سوالاتی  اخیر  های  آبگرفتگی  مورد  در  خوزستان،  استاندار 
جمع آوری  روند  بهسازي  در  تسریع  خواهان  و  کرده  مطرح  را 
شهرهای  دیگر  و  اهواز  نظیر  شهرهایی  در  سطحی  آب های 

مرکزی و جنوبی استان، شدند.
در نامه ۱۵۱ استاد دانشگاه شهید چمران اهواز که نسخه ای از آن 

در اختیار این رسانه ها قرار گرفته، آمده است:
جناب آقای دکتر شریعتی، استاندار محترم استان خوزستان

با عرض سلام و ادب
است  شده  اعلام  بارها  عالی  جناب  و  ربط  ذی  مراجع  سوی  از 
که برای بهسازی و نوسازی فاضلاب اهواز، وامی به ارزش ۱۴۹ 
میلیون دلار از بانک جهانی دریافت شده که متأسفانه با گذشت 
و  مؤثر  اقدام  تاکنون  وام،  این  دریافت  از  پس  طولانی  زمانی 
ملموسی جهت رفع معضلات شهروندان عزیز که با انواع و اقسام 
با ذرات صنعتی، ریزگردها، سیل،  آلودگی هوا  از قبیل  مشکلات 
حاشیه نشینی و مانند آن دست به گریبان هستند، صورت نگرفته 

و مشکل همچنان باقی است.
ازسویی، طی سال های اخیر و پس از بارندگی های شدید، مردم شهر 
کرونا،  ویروس  شیوع  اثر  بر  که  شده اند  عدیده ای  مشکلات  دچار 

بیشتر از هر زمان دیگری مورد بی اعتنایی قرار گرفته است. با توجه 
به اینکه وظیفۀ ذاتی مدیریت عالی استان، نظارت بر سازمان های 
مستقر در استان و هزینه کرد منابع مالی است؛ اینجانبان، اعضای 
هیات علمی دانشگاه شهید چمران اهواز، از آن مقام مسوول، خواهان 

پاسخگویی شفاف به پرسش های زیر هستیم :
الف( مبلغ، تاریخ و منبع مالیِ کمک های دریافتی، چقدر، چه و چه 

کس یا چه ارگانی بوده است؟
ب( این کمک ها در اختیار چه سازمان هایی در استان قرار گرفته 

است؟
ج( اعتبارات طرح در چه زمینه هایی و توسط چه شرکت هایی هزینه 

شده و میزان پیشرفت آن تاکنون چقدر بوده است؟
شده  آلاینده ها  کدام  کاهش  و  کنترل  آلودگی، صرف  عوارض  د( 

است ؟
هـ( بودجۀ اختصاصی مهار ریزگردها که از صندوق توسعۀ ملی اهدا 

شده بود، کجا هزینه شده است؟
این  امضاکنندگان  فوق،  پرسش های  دربارۀ  روشن گری  بر  علاوه 
نامه خواستار تسریع در بهسازي روند جمع آوری آب های سطحی 
در شهرهایی نظیر اهواز و دیگر شهرهای مرکزی و جنوبی استان 
اهواز  کلان شهر  به ویژه  و  خوزستان  استان  زیبندۀ  زیرا  هستند؛ 

نیست که با یک بارندگی در روان آب و فورانِ فاضلاب غرق شود 
و شرمندگی دست اندکاران را فراهم آورد؛ لذا تا کی باید نظاره گر 

چنان مناظر رنج آوری بود؟
هوای  آلودگی  جهان،  پزشکی  تحقیقات  مراکز  سوی  از  امروزه، 
تنفسی،  بیماری های  زمینه ای  عامل  به عنوان  بزرگ  شهرهای 
عوامل  و  شناخته شده  و خون  ریه  عروقی، سرطان  قلبی،  ریوی، 
ازت،  اکسید  دی  سولفور،  اکسید  دی  شامل  آن  آلایندۀ  عناصر  و 
منو اکسید کربن و ذراتِ ناشی از سوخت های فسیلی وسایط نقلیۀ 
فرسوده و دودزا، همچنین دود حاصل از فلر صنایع نفتی و فلزی و 
نیز همگی  اطراف شهرها  بقایای محصولات کشاورزی  سوزاندن 
شناخته شده اند. از نظر میزان انتشار این عناصر آلاینده، شهر اهواز در 
مقایسه با همۀ شهرهای ایران و جهان )به استناد آمار ایستگاه های 
اندازه گیری آلاینده ها( در صدر شهرهای آلوده قرار دارد و در برخی 
از مواقع، از نظر آلودگی در دنیا منحصربه فرد است. این نیز موضوع 
دیگری است که جان شهروندان را به شدت تهدید می کند؛ بنابراین 
این معضلات و  داریم که در جهت حل  انتظار  مقام عالی،  از آن 
پیشگیری از وقوع مجدد آن ها، سازمان های مسؤول را مأمور به 
اقدام سریع و لازم در کنترل آنها نمایند و به جبران زیانِ وارده به 

شهروندان، ملزم کنند.


